
P R O T O K Ó Ł  Nr XXV/09 
z  sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska  

odbytej w dniu  06 lutego  2009 roku w godzinach  900 – 1400 

 
Obecni  radni  wg  załączonej  listy  obecności. 

Obecni  sołtysi  wg  załączonej  listy  obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Sekretarz Gminy  
p. Teresa Magier,  Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk,  radny Rady Powiatu p. Mirosław 
Bartoś. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji 
2. Sprawy organizacyjne 

a/ stwierdzenie quorum 
b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
c/ ustalenie porządku obrad 

Informacja Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym 
3. Gospodarka komunalna  na terenie Gminy. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1/ zmieniająca w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Gminy, ich 
przewodniczących i wiceprzewodniczących 
2/ udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Radzyńskiego na 
dofinansowanie kosztów działalności warsztatu Terapii Zajęciowej w Kolembrodach 
3/ określenie górnych stawek opłat za usługi usuwania odpadów z nieruchomości. 
4/ wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członka ochotniczej straŜy poŜarnej, który 
uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym  organizowanym 
przez Państwowa StraŜ PoŜarna  lub gminę. 
5/ zmiany budŜetu gminy na rok 2009 
 

6. Interpelacje i zapytania 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
8. Wolne wnioski i informacje 
9. Zamknięcie obrad. 
 
Ad.1. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - dokonał otwarcia  sesji. 
Powitał wszystkich  przybyłych. 
 
Ad.2  a/   stwierdził  na podstawie  listy  obecności, iŜ Rada  jest  władna  do  podejmowania   
uchwał , poniewaŜ  na 15 radnych  ustawowego   składu  Rady  w sesji uczestniczy  – 14 
radnych / nieobecny radny  Jan Abramczuk /. 
 
b/ protokół z  ostatniej  sesji  był  wyłoŜony  do  wglądu, proponuję  przyjęcie bez 
odczytywania . 
Proszę o uwagi. 
Uwag nie zgłoszono. 
 

Za przyjęciem  protokołu  bez odczytywania   głosowano jednomyślnie : 14 za. 
 
 



Przybył radny Jan Abramczuk – obecnych – 15 radnych. 
 
 c/ proponowany porządek obrad Państwo otrzymali, na wniosek  Pana Wójta zdejmuję z  
pkt. 5  podpunkt 5 . 
 
Wójt Gminy – proszę o zdjęcie  z porządku obrad  punktu dotyczącego regulaminu 
wynagradzania nauczycieli,  gdyŜ musi on być jeszcze uzgodniony ze związkami  
zawodowymi nauczycieli – wystąpiliśmy z pismem do ZNP o uzgodnieniem terminu do 
negocjacji. 
 
Za zdjęciem  z porządku obrad  w/w punktu głosowano : 14 za, 1 radny wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - przedstawił proponowany 
porządek obrad po wprowadzeniu zmian . 
 
 Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie – 15za. 
 
Ad.3. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - w czasie  od  ostatniej sesji 
pełniłem dyŜury w Urzędzie Gminy, uczestniczyłem w posiedzeniach  Komisji Rady Gminy 
oraz  brałem udział w sejmiku straŜackim i opłatku ludowym. 
 
Wójt Gminy – uczestniczyłem w 2 zebraniach Lokalnej Grupy Działania „Zapiecek „ 
-  w pracach Komisji stałych Rady Gminy, 
-  w spotkaniu u Starosty  w sprawie utworzenia  Przedszkoli specjalnych – na ten temat 
czytany był apel w kościołach. Będzie to  dla dzieci  niepełnosprawnych z powiatu 
radzyńskiego, gmina będzie miała obowiązek dowieźć  dzieci  do Radzynia – jeŜeli nie 
nazbiera się grupa odpowiedniej wielkości zadanie to nie będzie realizowane, 
-  brałem udział w sejmiku straŜackim oraz zebraniach jenostek OSP / budynki remiz   
    są  zadbane oprócz  remizy w śeliźnie – wymaga remontu kapitalnego/. 
- podpisana została umowa  na ŜuŜel z p. Niemikuckim – dostawa łącznie z rozgarnięciem, 
- odbyło się spotkanie Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy z p. Lipskim na temat 
przejęcia wodociągu przez  gospodarkę  komunalną które ma powstać. 
- rozpoczęły działalność Warsztaty Terapii Zajęciowej w Kolembrodach , mamy 28  
  uczestników – 19 lutego br. uroczyste otwarcie – zapraszam. 
- uczestniczyłem w spotkaniu z  marszałkiem Sosnowskim nt programu dla kobiet po 50 roku 
Ŝycia. Jest to  program 50+  na temat aktywizacji zawodowej, mamy wytypować30 kobiet z 
naszej gminy,  na szkolenia kulinarne. Organizatorem jest lokalna grupa działania powiatu 
bialskiego weszło to i na nasz teren –  koordynatorem jest  i rozeznanie  robi p. dyr. GCK . 
Będą  to  kursy kulinarne – teoretyczne oraz 3 dni praktyczne.   Zgłoszenia przyjmuje  
p. Jakimowicz., zapewniany jest nocleg i dopłata w kwocie 288zł… 
- wykonywany jest remont instalacji elektrycznej w Domu nauczyciela, robi to  
  p. Chrzanowski, koszt 22 tys. zł., zrobiło się tam zwarcie i zaistniała taka konieczność. 
- mamy kontrolę RIO jest  to kontrola działalności finansowej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski  przekazał prowadzenie sesji  
Wiceprzewodniczącemu  p. Andrzejowi Romaniukowi. 
 
Ad.4. Wójt Gminy – gospodarka komunalna- chodzi nam o powołanie gospodarstwa 
komunalnego – spółki  z oo. Mamy na to zaplanowane środki w budŜecie gminy w kwocie  



70 tys. zł.  Właścicielem wyłącznym tej spółki będzie jednoosobowo gmina Komarówka 
Podl.  Udziałowcem jednym i Walnym zgromadzeniem  będzie wówczas tylko gmina 
reprezentowana przez Wójta Gminy. 
Wcześniej mówiłem by zakupić  ciągnik i beczkę  i przekazać aportem do spółki, obecnie 
myślę by dać im te pieniądze  jako kapitał zakładowy i przewodniczący  spółki zakupi to co 
będzie mu niezbędne  w ramach tego kapitału- beczkowóz, ciągnik i kosiarkę do trawy do 
poboczy. Czym ta spółka miałaby się zajmować- rozmawialiśmy o przekazaniu im kanalizacji 
łącznie z oczyszczalnią ścieków, gdzie przeszłoby to w spółkę  komunalną łącznie z 
pracownikiem Urzędu Gminy i zastanawiamy się nad przejęciem wodociągu. 
Spółka ta zajmowałaby się obsługą targowiska , sprzątaniem ulic, wodą, szambami  itp., 
 np.  drobne naprawy. 
Dyr. Lipski , który włada naszym wodociągiem , gdy dowiedział się o zamiarze powołania 
przez nas takiej spółki zgłosił się tutaj i odradzał nam  jej powołanie , stwierdził, Ŝe moŜe 
przejąć od nas kanalizację do obsługi   i moŜe świadczyć nam  jeszcze usługi takie jak: 
przywóz piasku, wywóz nieczystości  ciekłych itp.  
JeŜeli nie przejmiemy wodociągu i oddamy kanalizację dyr. Lipskiemu – gospodarka 
komunalna nie ma racji bytu – nie będzie miała co robić. Przejęcie kanalizacji przez spółkę  
spowoduje, Ŝe moŜna dołoŜyć dotację na utrzymanie. 
Moje zdanie , jeŜeli mamy powołać tą gospodarkę to niech ona powstanie, przemawia za tym   
to, iŜ będzie  to jedna  firma działają  na naszym terenie , da zatrudnienie ludziom z naszego 
terenu, podatki zostaną w naszej gminie.  
Jest to kwestia do dyskusji – co przejmiemy i w jakiej kolejności. 
Na wstępie tak to sobie wyobraŜałem, Ŝe  powstanie ta spółka, przejmie kanalizację  z 
oczyszczalnią, by przeszedł tam p. Petkowicz , który dotychczas zajmuje się oczyszczalnią i 
pełnił funkcję prezesa , Ŝeby nie powodować zwiększenia zatrudnienia, natomiast księgowość  
na mocy porozumienia robiliby pracownicy Urzędu Gminy mając równieŜ na względzie nie 
zwiększanie zatrudnienia , by koszty nie przerosły zysku jaki  moŜna tutaj osiągnąć. 
UwaŜam, Ŝe trzeba będzie zatrudnić kogoś moŜe na umowę zlecenie  do wywoŜenia tego 
beczkowozu, musi to być ktoś, kto ma pojęcie o tej pracy. 
Temat poddaję pod dyskusję. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu  p. Grzegorz Domański – 
Komisja nasza zajmowała się tym tematem, w naszym posiedzeniu uczestniczył równieŜ 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i nasze wspólne zdanie było za utworzeniem tego 
gospodarstwa  komunalnego. To w jakim kształcie , w jakim  zakresie to uwaŜam, Ŝe sprawa 
jest do dyskusji , po której wnioski same wypłyną. Głównie chodzi nam o to, by  
mieszkańcom naszej gminy umoŜliwi ć wywóz nieczystości płynnych po niŜszej cenie. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – czy dyr. Lipski  przedstawiając finanse naszego wodociągu  
- czy pozostawił jakieś dane w gminie , jeŜeli nie to poprosimy o pewne wyliczenia – 
rozliczenia roczne gdyŜ uwaŜam, Ŝe naleŜałoby przyjrzeć się  kosztom naszego wodociągu  
na przestrzeni kilku lat. UwaŜam, Ŝe powołanie gospodarstwa komunalnego to trafna decyzja 
ale czy  w pierwszej kolejności powinniśmy przejmować wodociąg? 
 

Wójt Gminy – w spotkaniu dyr. Lipski uczestniczył z księgową ale podawali tylko cyferki, 
Ŝadnych dokumentów nie pozostawili.  SprzedaŜ wody  69 tys. m 3 w tym 22 tys. z  
wodociągu z Rudna. Za rok 2007 uzyskany przychód za wodę to 120 759 zł. Koszty  
księgowa podawała bardzo róŜne w kolejnych latach – raz był to niewielki zysk a innym 
razem zero.  Koszty jakimi obciąŜają  nasz wodociąg to etat pracownika i 2/3 etatu 



administracyjnego. UwaŜam, Ŝe koszty  przewidywalne  typu pracownik  nie są problemem 
tylko koszty nieprzewidywalne -  głównie  awarie. 

 
Radny Sławomir ILczuk – czy spółka którą powołamy nie mogłaby  wykonywać  np.  
przyłączy  indywidualnych do wodociągu jaki planujemy budować, wówczas zasadnym byłby 
zakup koparki. 
 
Radny Janusz Mazuruk -  uwaŜam, Ŝe będzie to zaleŜne od firmy co wygra przetarg na 
budowę tego wodociągu.  
Moim zdaniem to te nasze wodociągi nie wygenerowały zbyt duŜych kosztów  awarii. 
UwaŜam, Ŝe oprócz  ciągnika i beczki to potrzeba będzie jeszcze wiele innego drobnego 
sprzętu. 
 
Radny Grzegorz Domański – dyr. Lipski  poinformował nas, Ŝe nie nastawia się na zyski,  
koszty reguluje sobie  stawkami za wodę, w  poszczególnych gminach stawki za wodę są 
róŜne chodzi o uniknięcie podatków, dlatego teŜ z tych ich dokumentów nie wyniknie  
prawda. 
 
Radny Janusz Mazuruk – koszty moŜna tak generować by  nie płacić podatków  mając tylu 
odbiorców.  
 
Pan Józef Wiszniewski – sołtys wsi Brzeziny -  nie moŜemy liczyć wyłącznie na własne 
środki,  trzeba przeanalizować  sytuację i myśleć o pozyskaniu środków z zewnątrz. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk -  na obsługę mieszkańców są 
2 sposoby :  1/ - wynajęcie firm i 2/ przejęcie tych wszystkich zasobów-  sieci itp we własne 
ręce ale  oba sposoby mogą być drogie , wszystko zaleŜy od ludzi i zarządzania. 
Wszystko wykonają nam inne firmy ale nie w tym jest rzecz – naleŜy dać szansę swoim 
ludziom. JeŜeli jest taka  myśl to zobowiązać Wójta do przygotowania tego tematu i 
próbować. 
 
Pan Krzysztof Stańko – sołtys wsi Przegaliny DuŜe -  wydaje mi się, Ŝe jeŜeli moŜemy coś 
zrobić , są takie szanse  to dlaczego wypuszczać to z własnych rąk -  po za gminę. 
Popieram inicjatywę utworzenia gospodarstwa komunalnego. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk – jesteśmy przecieŜ 
udziałowcami w tym parczewskim związku komunalnym , moŜe więc tam moglibyśmy 
uzyskać  jakiś sprzęt. 
 
Skarbnik Gminy – przystępując do związku dali nam udziały 1/14 ale teraz to zabrali. 
 
Wójt Gminy – wyjście z wodociągiem nie oznacza   wyjścia ze związku komunalnego, 
moglibyśmy tam pozostać udziałowcem. Wodociąg moŜna wyjąć spod zarządu ale 
udziałowcem pozostać by mieć wpływ na ich działalność. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – jeŜeli gmina chciałaby mieć dochód z wodociągu to  
dyr. Lipski proponował wprowadzenie podatku – wówczas gmina miałaby parę groszy więcej 
dochodu. 
 



Pan Henryk Borowik – sołtys wsi Derewiczna – uwaŜam, Ŝe naleŜy dokładnie 
przeanalizować  koszty załoŜenia takiej spółki i szukać pomocy, gdyŜ ciągnik i beczka nie 
wystarczy na długo , będą remonty i będą koszty. 
Myśl o załoŜeniu jest dobra ale trzeba to  przeliczyć. 
 
Radny Mirosław Szczęśniak – od czegoś trzeba zacząć nie moŜemy myśleć by od razu była 
to firma piękna i dobra, uwaŜam, Ŝe  wszystko zaleŜy od człowieka, który to poprowadzi. 
Co do przejęcia wodociągu to uwaŜam, Ŝe na razie naleŜałoby się z tym wstrzymać  chociaŜ  
mając na uwadze remonty to sprzęt przecieŜ na razie moŜna wynająć. 
Jestem za utworzeniem  gospodarstwa komunalnego naleŜy jednak bardzo dokładnie się 
przygotować by potem nie było tak jak z tym KOMROLEM. 
 
Radny Grzegorz Domański -  jeśli chodzi o awarie to przecieŜ moŜna  podtrzymać tą 
przynaleŜność do Związku Komunalnego i na zasadzie współpracy mogłoby to  jakiś czas 
funkcjonować. 
 
Stanowisko Rady Gminy: 
    Rada Gminy zobowiązuje Pana Wójta do podjęcia działań w kierunku przygotowania 
dokumentów  celem  utworzenia gospodarstwa komunalnego – głosowano: 15 za 
 
Ad.4.1/. Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk -  nasza nowo wybrana  
radna p. Dorota Korszeń  zadeklarowała chęć pracy w Komisji Oświaty w związku z tym  
powołamy Komisję Skrutacyjną. 
Powołana została Komisja Skrutacyjna  w składzie: 1/ Łukaszuk Zbigniew - członek,  
2/ Szczęśniak Mirosław – członek  i 3/ Janusz Mazuruk.- przewodniczący Komisji. 
Komisja podjęła prace, przygotowała karty do głosowania i przystąpiła do przeprowadzenia 
głosowania. 
Protokół z  przeprowadzonego głosowania   przedstawił przewodniczący Komisji   radny 
Janusz Mazuruk – załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący  Rady Gminy p. Marek Patkowski opuścił obrady sesji. 
 
Sekretarz Gminy –przedstawiła projekt uchwały w sprawie  składu osobowego stałych 
Komisji Rady Gminy, ich przewodniczących i wiceprzewodniczących.  
 
 Uchwała w sprawie  składu osobowego stałych Komisji Rady Gminy, ich 
przewodniczących i wiceprzewodniczących  została  podjęta jednomyślnie – 14 za 
/ 14 obecnych/ i stanowi załącznik do protokołu. 
 
2/.  Wójt Gminy – mówiłem o działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach 
– jest to  zadanie Powiatu, my to realizujemy i zagwarantowaliśmy  na ten cel w budŜecie 
GOPS  40 tys. zł., kwota się zmieniła obecnie  wynosi 46 032 zł. 
Zadanie jest realizowane na zasadzie porozumienia z Powiatem  na funkcjonowanie tego 
warsztatu. 
PEFRON pokrywa resztę kosztów, my jak juŜ wcześniej mówiłem pokrywamy 10%. 
 
Radny Grzegorz Domański – umowa z Powiatem jest wieloletnia czy teŜ będzie zawierana 
co roku? 
 
Wójt Gminy – co roku będziemy zawierali taką umowę. 



Radny Jan Abramczuk –otrzymałem telefon z Lublina  i jest moŜliwość otrzymania 
dofinansowania  do zakupu wózka dla  niepełnosprawnych –jeŜeli ktoś byłby zainteresowany 
to dysponuję  numerem telefonu – gdzie naleŜy się zwrócić. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Samorządowi Powiatu Radzyńskiego na dofinansowanie kosztów działalności warsztatu 
Terapii Zajęciowej w Kolembrodach 
 

Uchwała  w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu 
Radzyńskiego na dofinansowanie kosztów działalności warsztatu Terapii Zajęciowej w 
Kolembrodach została podjęta w głosowaniu : 13 za, 1 radny wstrzymał się od głosu 
/ obecnych 14/  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
3/ Wójt Gminy – EKOLIDER  wystosował nam pismo, iŜ podnosi opłatę za wywóz 
nieczystości stałych  z 10 zł na 14 zł. ze względu na wzrost kosztów składowania odpadów.. 
Poprosiliśmy p. Wyglądałę  na posiedzenie Komisji BudŜetowej  ale  po  mimo  dość długiej 
dyskusji oświadczył nam, Ŝe nie moŜe zejść z tej kwoty,  więc ustaliliśmy, Ŝe mieszkańcy  
będą płacili po 12 zał. a my jako Gmina dołoŜymy 2 zł. do pojemnika – formy dołoŜenia 
jeszcze z Panią Skarbnik nie ustaliliśmy. 
W projekcie uchwały podana jest stawka maksymalna za 1m3 śmieci. 
Pan Wyglądała oświadczył, Ŝe jeŜeli nie podniesiemy stawki będzie wypowiadał umowy. 
 
Przybył Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski – obecnych 15 radnych. 
 
Pan Kazimierz Szymanek – sołtys wsi Kolembrody – nie byłoby problemu, gdyby wszyscy 
mieszkańcy zawarli te umowy ale np. u nas w Kolembrodach to 70% mieszkańców nie ma 
tych umów i powstaje problem gdyŜ coraz więcej śmieci jest po rowach i lasach a ci  co mają 
umowy bulwersują się,  gdyŜ muszą płacić. 
 
Radna Joanna Krupska – umowy zawierane są na róŜnych zasadach i nie wszyscy 
wystawiają pojemniki co 2 miesiące , być moŜe dlatego wydaje się, Ŝe  tych umów nie mają. 
 
Pan Józef Wiszniewski – w naszym lesie przez cały rok było czysto a teraz jest juŜ bardzo 
duŜo worków ze śmieciem. NaleŜy administracyjnie to uporządkować. 
 
Pan Henryk Borowik – przy zawieraniu umów była mowa, Ŝe będzie sprawdzane, czy 
wszyscy te umowy zawarli  ale tego nie widać a śmieci jest coraz więcej w lesie i ci co tych 
umów nie mają  to śmieją się z tych co muszą płacić. 
 
Pan Tadeusz Radczuk – sołtys wsi Przegaliny Małe – śmiecie w lesie – uwaŜam, Ŝe nie jest 
to śmiecie z naszego terenu. 
 
Pan Józef Cybulski – chciałbym zwrócić uwagę  by zostało wprowadzone jakieś rozwiązanie  
odnośnie gminnych działek na których  samowolnie  ludzie tną sobie drzewo  jak teŜ 
wyrzucają tam śmiecie. Proponowałbym przynajmniej ustawić tam jakieś tablice zakazu. 
Prosiłbym Pana Przewodniczącego o zareagowanie w tej sprawie. 
 
Sekretarz Gminy –przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 
za usługi usuwania odpadów z nieruchomości. 
 



 Uchwała w sprawie  określenie górnych stawek opłat za usługi usuwania 
odpadów z nieruchomości została podjęta w głosowaniu : 13za, 1 przeciw, 1 radny 
wstrzymał się od głosu/ obecnych 15/  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
4/ Wójt Gminy – na wniosek OSP w Komarówce Podl. proponujemy zwiększenie 
ekwiwalentu za udział w akcjach gaśniczych -  kwotowo 9,40 zł. za godzinę  a ułamkiem jest 
to 1/325 przeciętnego wynagrodzenia. 
Za udział w szkoleniach proponujemy pozostawić bez zmian. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej p. Grzegorz Domański -  opinia naszej Komisji jest 
pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  wysokości ekwiwalentu 
pienięŜnego dla członka ochotniczej straŜy poŜarnej, który uczestniczył w działaniu 
ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym  organizowanym przez Państwową StraŜ PoŜarną lub 
gminę 
 

Uchwała w sprawie wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członka ochotniczej 
straŜy poŜarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym  
organizowanym przez Państwową StraŜ PoŜarną  lub gminę została podjęta  
jednomyślnie – 15 za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
5/ Skarbnik Gminy – proponowane zmiany państwo otrzymali w materiałach na sesję 
przedstawię , te które nie znalazły się w tych materiałach: 
- środki  w kwocie  25 tys. zł. – program = Kapitał ludzki  realizowany przez Szkołę 
Podstawową  w Komarówce Podl.  nie wpłynęły w roku ubiegłym tylko wpłyną w roku 
bieŜącym – musimy wprowadzić tą  kwotę. 
Gospodarka komunalna i mieszkaniowa  - 10 tys. zł. proponujemy zdjąć z remontu Domu 
Nauczyciela, gdyŜ zostały tam zdjęte środki na elektrykę więc na  remont juŜ nie wystarczy i 
przeznaczyć je na dokumentację na wodociąg ul. Lubelska, Staszica i Ciasna. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej – p. Grzegorz Domański – Komisja nasza 
analizowała propozycje zmian i opinia jest pozytywna. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009 
rok. 
 Uchwała w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009 rok została podjęta w 
głosowaniu: 14 za, 1 radny wstrzymał się od głosu / obecnych 15/ i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad6. Radny Grzegorz Domański – czy Powiat ma z PEFRON-em  umowę na finansowanie 
Warsztatów? 
Czy w Warsztatach uczestniczą   wychowankowie spoza terenu  naszej gminy? 
 
Pan Krzysztof Stańko – sprawa mostu na łąki  tzw. „poŜarnicy” – co z tym przejazdem? 
Chciałbym podziękować Panu Wójtowi za  drogę mleczną u nas w Przegalinach DuŜych 
Mieszkańcy powinni się cieszyć ale zdania są bardzo róŜne – kontrowersyjne. 
Sprawa umów  na wywoŜenie śmieci i szamb – nie wszyscy je mają, ci co ich nie mają nie 
wywoŜą śmieci  i my czujemy się upokorzeni wobec tych ludzi, uwaŜam, Ŝe naleŜy ich 
upomnieć. 



 
Radna Joanna Krupska – co z  radcą prawnym , będzie  dzisiaj czy  nie  będzie? 
 
Wójt Gminy – nie wiem bo nie  mogę się z nim skontaktować – raczej nie. 
 
Radna Joanna Krupska – co z realizacją wniosków o nagrywanie sesji  oraz wprowadzenie 
imiennego głosowania? 
Dlaczego Pan Przewodniczący nie odczytał pisma z Delegatury LUW w Białej Podl., które 
wpłynęło 10.11.2008r. . Na sesji 1 grudnia pytałam, czy są jakieś pisma do Rady Gminy  – 
jest to zapisane w protokole, ale otrzymałam odpowiedź, Ŝe nie ma. 
Pismo wpłynęło  i uwaŜam, Ŝe jeŜeli nawet adresowane było do Pana Przewodniczącego  to 
powinien je Pan przedstawić, gdyŜ Przewodniczący nie jest osobą prywatną  tylko    
reprezentuje Radę Gminy. 
Pytanie do Pana Wójta – ile opiewał kosztorys  na  remont budynku w Kolembrodach , 
a ile zapłaciliśmy za prace dodatkowe?. 
ZłoŜyłam wniosek o udostępnienie informacji publicznej i odpisał mi Pan , Ŝe zgodnie z 
art.13 ustawy z dnia 06.09.2001r.o dostępie do informacji publicznej -  nie moŜe mi Pan 
udostępnić informacji  ze względu na konieczność przygotowania przez pracownika 
materiałów do kontroli RIO, nie wiem czy akurat  wczoraj pracownicy przygotowywali te 
materiały 
- mi chodziło o wgląd do tych informacji, nie zgadzam się to z ustawą, którą Pan zacytował. 
Zwróciłam się o te informacje, gdyŜ otrzymałam pismo by wyjaśnić sprawę remontu tego 
budynku komunalnego, gdyŜ chodzą słuchy, Ŝe remont 2 ścian kosztował tyle co inni oferenci 
wykonaliby za tą kwotę 4 ściany. 
Nie rozumiem dlaczego Pan Wójt  nie udostępnił mi tych informacji, dlatego teŜ chciałam by 
był tutaj radca prawny poniewaŜ dostęp do informacji  reguluje Statut i ustawa o samorządzie 
gminnym.  Powołał się Pan na ustawę o udostępnianiu informacji publicznej a przecieŜ jest 
jeszcze postanowienie Trybunału Konstytucyjnego z dnia 16.09.2002r. Ŝe głównie Statut a w 
Statucie nie ma zapisu , ze w ciągu 14 dni  ma być udostępniona  informacja. 
W Statucie jest zapis, Ŝe informacje udostępnia Pani Sekretarz w godzinach pracy Urzędu , 
jeŜeli nie ,to proszę zmienić Statut. Chciałam na wniosek przejrzeć  te dokumenty, uwaŜam, 
Ŝe nie muszę czekać 14 dni, gdyŜ nie jest to sprawa skomplikowana i dla mnie nie trzeba było 
przygotowywać  dokumentów. Nie moŜe Pan wyprosić radnego z Urzędu – złoŜę skargę. 
Na jakiej podstawie powołał się Pan na art.13 ustawy z dnia 30 .09.2001r. –Ŝe nie udostępnił 
mi tych dokumentów. 
 
Pan Tadeusz Radczuk – sołtys wsi Przegaliny Małe – mieszkańcy naszej wsi zwracają 
uwagę, Ŝe w tym naszym wiejskim budynku miała być świetlica , ludzie budowali ten 
budynek a teraz nie mają wstępu, gdyŜ Pan Lutowski zajął juŜ cały budynek  .Było tam duŜo 
gruzu i powywoził to nie wiadomo gdzie a przecieŜ przydałby się na naszych drogach. 
 
Pan Józef Cybulski -  podziękowania dla  Komisji  Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu  oraz   
Komisji  Rolnictwa -   radnych  Ilczuka ,  Borowika, Krupskiej i  Abramczuka , za to Ŝe 
zrozumieli sytuację rolników i nie dąŜyli do  podwyŜszenia podatku rolnego  a dla  
p. Mazuruka  specjalne Ŝyczenia  od rolników wsi Brzozowy Kąt , które  kazali mi   
przekazać – by  na śmietniku  nazbierał czym  najwięcej  butelek, spienięŜył je  i  pieniądze 
wpłacił do Radzynia  na dom dla psychiatrów 
Pytanie  do p. Skarbnik gdyŜ chodzą takie słuchy , Ŝe  dla poprzedniego Wójta   została 
wypłacona  odprawa emerytalna 2 razy-  czy prawda  to czy nie? 



Do p. Wójta -  na zebraniu  w Brzozowym Kącie padło pytanie   do p. Wójta  czy nie  grozi  
nam nepotyzm w gminie? – Pan Wójt odpowiedział, Ŝe  w Ŝadnym wypadku  nie – czy Pan  
podtrzymuje te słowa  w dalszym ciągu? 
 
Pan Kazimierz Szymanek – pytanie do radnego Powiatu – chodzi o naszą drogę powiatową 
w Kolembrodach by jakoś  załatwić to w następnej  kolejności po ul. Cmentarnej  - chociaŜ  
wysypać ją ŜuŜlem. 
 
Radny Jan Borowik – były usterki na hali sportowej – czy zostało to usunięte – chodzi mi o 
dalsze losy tej hali. 
 
Pan Józef Wiszniewski – problem z naszym zakrętem – tam potrzebna jest jakaś zapora gdyŜ 
ludzie lądują w śliwkach – trzeba oznakować to miejsce. 
JuŜ od połowy roku prasa nie podaje Ŝadnych informacji na temat naszej gminy  bez względu 
na to , czy dobrze się u nas dzieje czy źle. 
 
Radna Joanna Krupska – skąd wzięliśmy środki na zatrudnienie  na ½ etatu w Bibliotece? 
Godziny urzędowania GCK? 
 
Pan Stanisław Orłowski – sołtys wsi Wólka Komarowska – nasza miejscowość ma wiele 
kolonii i jeŜeli ktoś przyjeŜdŜa spoza terenu  to nie wie gdzie ma jechać – naleŜałoby jakoś to 
oznakować. 
Sprawa budowy wodociągu – czy są  jakieś nowe wieści? 
 
Pan Krzysztof Stańko -  droga powiatowa Przegaliny – Ossowa   - czy są jakieś decyzje co 
do jej remontu lub  budowy? 
 
Radny Jan Abramczuk -  zjazd przed naszą szkołą jest bardzo stromy, moŜe udałoby się 
postawić tam jakieś  słupki i łańcuchy. 
 
Pan Henryk Borowik -  w naszej miejscowości potrzeba  kilku znaków drogowych  
np. oznakowanie zakrętu obok Weremczuka itp. 
 
Ad.7. Wójt Gminy -  co do  umowy  Powiatu z PEFRON-em -  nie wiem czy mają osobna 
umowę czy teŜ wynika to z przepisów ogólnie obowiązujących. 
Jeśli chodzi o Warsztaty w Kolembrodach to mamy 6 wychowanków z Wohynia.. 
Most na śarnicy  i – środków  w budŜecie na ten cel nie mamy ale jeŜeli jest taka konieczność 
to z  rezerwy budŜetowej. 
 
Pan Krzysztof Stańko – co na to KSW? 
 
Wójt Gminy – nasza nie działa, zechcę zrobić zebranie wiejskie  w Przegalinach DuŜych i 
będziemy  rozmawiali, jeŜeli jest taka wola społeczeństwa – jeŜeli tych lamp jest tam za duŜo 
to przeniesiemy je tam gdzie są bardziej potrzebne. 
Umowy na śmieci i  szamba – umów na wywóz śmieci mamy 900 więc nie moŜe tak być, Ŝe 
w Kolembradach  zawarło je tylko 30% mieszkańców. Mamy ok. 1000 gospodarstw. 
Dzisiaj po sesji zechce spotkać się z sołtysami – proszę sołtysów o pozostanie na chwilę. 
Na  pytania - interpelacje  trudno to nazwać  radnej Krupskiej  odpowiem na piśmie – muszę  
się  przygotować. Kosztorys , roboty dodatkowe – uzasadnić, ustawa o dostępie do informacji 
publicznej – dlaczego ją stosowałem ,odnoście pracownika biblioteki i godzin urzędowania  



GCK. 
 
Radna Joanna Krupska – przepraszam ale  -jeŜeli otrzymałam 4 lutego br, odpowiedź, Ŝe 
udostępni mi Pan informację  5 lutego br. a przychodząc 5 lutego  powołuje się Pan  na   
ustawę o dostępie do informacji publicznej  i  odpowiada mi,  Ŝe otrzymam informację  za  
14 dni to podejrzewam, Ŝe się Pan przygotował. 
Dlaczego nie udostępnił  mi Pan  informacji tylko powołał się Pan na art. 13 ustawy o 
dostępie do informacji publicznej. 
Dlaczego dzisiaj nie udzielił  mi Pan odpowiedzi na moje pytania? 
 
Wójt Gminy – zgodnie ze Statutem mam takie prawo -  mogę udzielić odpowiedzi na piśmie 
w terminie 21 dni. 
Na pytanie sołtysa Radczuka – byliśmy  z Komisją Oświaty w tym budynku oraz w Szkole 
Podstawowej w Ossowie- stwierdziliśmy, Ŝe robi ten remont na miarę swoich moŜliwości,  
co do gruzu – to nie odpowiem co on z nim zrobił bo nie wiem. 
Wstęp do budynku będzie dla wszystkich, ale na razie w tym pomieszczeniu co ma być 
świetlica robiona jest  kanalizacja, uwaŜam, Ŝe  jak to zabetonuje to będzie świetlica . 
Wszystko co tam robi, to robi z rzeczy darowanych, ale dewastacji  budynku tam nie  widać. 
Daliśmy mu  z Komisją czas do końca  roku i jeŜeli dalej tak wolno będzie posuwał się ten 
remont to naleŜało by  wypowiedzieć  mu umowę. 
Na pytanie p. Cybulskiego  odpowiem krótko – nie. 
Dla radnego Borowika – dalej tam przecieka , jeŜeli będą odpowiednie warunki 
atmosferyczne to wspólnie z inspektorem nadzoru, wykonawcą oraz firmą w której pracuje  
J. Mazuruk  z szefem juŜ rozmawiałem , wejdziemy  na  ten dach  jeszcze raz wszyscy, 
odkręcimy trochę  blach i zobaczymy co tam się dzieje. 
Gwarancja tam jest 5 letnia- pilnuję tego cały czas. 
Co do oznakowania  zakrętu w Brzezinach zgłoszę to do Powiatu. 
Oznakowanie drogi w Derewicznej zgłaszałem ale  na razie jest cisza. 
 
Pan Borowik Henryk – nie ma u nas nawet tablicy informującej , Ŝe jest koniec wsi. 
 
Wójt Gminy – jeśli chodzi o Wólkę Komarowską to zastanowimy się jak oznakować te 
kolonie. 
P. Abramczuk – rozmawiałem juŜ kiedyś o tym skrzyŜowaniu ale padło stwierdzenie, Ŝe jest 
prawidłowo oznakowane, Ŝadna bariera  tam nic nie pomoŜe. 
Nie da się idealnie zapobiec wszystkim  zdarzeniom  losowym. 
Sołtys Orłowski – sprawa budowy wodociągu – nabór wniosków przez PROW  planowany 
jest na  kwiecień. 
 
Pan Mirosław Bartoś- radny Rady Powiatu – drogi powiatowe są w strasznym stanie, 
jeśli chodzi o tą drogę w Kolembrodach to poruszałem tą sprawę juŜ kilkakrotnie. 
JeŜeli Rada Gminy zgodziłaby się na współfinansowanie  po 50% tylko wówczas moŜemy 
coś zdziałać to  byłaby to droga do realizacji  następna w kolejce. 
Co do drogi Przegaliny –Ossowa -  to nic nie obiecuję, gdyŜ jest to droga małej wagi i 
wniosek nie przeszedł. Naprawdę robimy wszystko co się da , ale nie mamy pieniędzy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – co do nagrywania sesji – była Pani w Komisji statutowej 
rok temu  i nie wprowadzona została  zmiana  odnośnie nagrywania sesji  
- zacytował  paragraf 55  Statutu 



w związku z czym musimy zmienić Statut, a  przy uchwalaniu budŜetu teŜ trzeba było 
zabezpieczyć jakieś środki na zakup sprzętu. 
Pismo do  Rady  Gminy – wpłynęło pismo do Przewodniczącego Rady Gminy   o wyjaśnienie 
statusu radnej Sokołowskiej  jako radnej gminy. 
W grudniu zapytała  pani o pismo z Urzędu Wojewódzkiego,  moŜe  był to mój błąd ale   
wymieniała Pani wiele paragrafów i uwaŜałem, Ŝe pyta Pani o ustosunkowanie się  Urzędu 
co do mojej odpowiedzi  na to pismo. 
 
Radna Joanna Krupska – skąd mogłam widzieć, Ŝe Pan ma odpowiedź na pismo,  
nie  jestem jasnowidzem – chodziło mi o to, czy  wpłynęły jakiś pisma do Rady Gminy  
ale jeŜeli przewodniczący to nie Rada  to proszę powiedzieć  to kto ma je przeczytać. 
Proszę przeczytać to pismo  jeŜeli Pan zapomniał, pismo wpłynęło 10 października 2008r. a ja 
zapytałam na sesji  1 grudnia,  a 24 października dał Pan odpowiedź, więc moŜe celowo Pan  
o tym zapomniał. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski -  przedstawił treść pisma  z Delegatury  
Urzędu Wojewódzkiego w Białej Podl.  oraz  odpowiedź na pismo. 
 
Radna Joanna Krupska – radna Sokołowska  zarzuciła mi, Ŝe  była nieświadoma, nie 
wiedziała ,Ŝe nie moŜe  jako radna  mieć umowy  o pracę  z Wójtem Gminy , poniewaŜ nie 
było szkoleń dla radnych, otóŜ drodzy Państwo wszyscy radni otrzymali ode mnie  po  
3 Poradniki /ustawa antykorupcyjna /  celem edukacji i proszę mi nie tłumaczyć , Ŝe nie 
mieliście  świadomości. 
Na sesji w której uczestniczył Biskup, radna Sokołowska oświadczyła, Ŝe nie miała 
świadomości, Ŝe zawiera umowę na dowóz dzieci z Wójtem Gminy, 
Pani radna przecieŜ w umowie jest zapis  kto z kim ją  podpisuje. Mówiła Pani, Ŝe myślała, Ŝe 
z Księgową –nie ma tego zapisanego w protokole bo czytałam,  dlatego teŜ chcę by sesje były 
nagrywane gdyŜ potem  kaŜdy zapiera się.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk –nie nam rozstrzygać o winie, 
uwaŜam, Ŝe nie jest to ani czas ani  miejsce  na rozwijanie tego tematu , gdyŜ nie my tutaj 
jesteśmy kompetentni, o tym decyduje ktoś inny. 
 
Radna Maria Sokołowska – rozmawiałam  z radcą prawnym  i powiedział mi, Ŝe prawo 
moŜe być  róŜnie interpretowane – to co jednemu jest czarne drugiemu moŜe być białe. 
Ja nie skończyłam prawa i nie jestem świadoma tutaj wszystkich przepisów jak Pani i proszę 
mi wierzyć, Ŝe nie była to  moja wina,  to Ŝe stało się tak jak się stało. 
Do samorządu weszłam nie mając dosłownie  zielonego pojęcia o działalności Rady, nie tak, 
jak Pani była juŜ kiedyś radną przez okres 4 lat i nie tak jak teraz Pani siedzi i obkłada się 
tymi  pismami, siedząc na miejscu przewodniczącego  tego pani nie robiła, byłam na 
spotkaniach i na Komisjach i wiem co  Pani mówiła i co moŜe Pani powiedzieć, raptownie 
teraz, gdy odeszła Pani z tego stanowiska, wszystko Pani wyciąga i nie wiadomo czego Pani 
chce. 
 
Radna Joanna Krupska –  ja nie jestem  sama  , jestem radną wybraną przez społeczeństwo 
i jeŜeli wyborcy mają  jakieś pytania to mają prawo zapytać  dlatego pytam w ich imieniu. 
Dostałam list i postanowiłam sprawdzić  
- przedstawiła treść pisma. 
Ksero pisma -  załącznik do protokołu. 
 



Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk -  koleŜanko radna , na którejś z 
sesji prosiłaś o pisemną  odpowiedź na interpelację  , rozumiem więc Pana Wójta, Ŝe teraz da 
Ci odpowiedź na piśmie, chciałbym teŜ znać tą odpowiedź , usłyszeć ją teraz  , gdyŜ pewne 
rzeczy chciałbym wiedzieć, ale skoro Pan Wójt chce na piśmie  to  ma takie prawo  ale  
uwaŜam, Ŝe Pan Przewodniczący  doprowadzi do tego , ze ta odpowiedź będzie odczytana 
radnym nie będzie to tylko korespondencja między Wami. Wina leŜy po obu stronach ale juŜ 
dzisiaj zakończmy ten temat.  
 
Wójt Gminy -  czy jest moŜliwości  z kserowania tego pisma co przeczytała  radna , gdyŜ 
zechcę wystąpić do organów ścigania poniewaŜ zostałem pomówiony-  nie wiem, czy jest to 
podpisane czy anonim. 
 
Radna Joanna Krupska –  jest podpis -   wyborcy. 
 
Wójt Gminy – niech policja ustali którzy  to wyborcy mówią takie rzeczy, jest po to  policja i 
grafolog.  Takich rzeczy nie było, nie odgraŜałem się, nie kupowałem radnych sami to wiecie  
więc proszę  by radna udostępniła to pismo i będzie to jako załącznik do protokołu. 
Podstawą do wniesienia skargi będzie protokół i kserokopia pisma, gdyŜ nie moŜna  dać się 
bezkarnie pomawiać, od razu mówię, Ŝe skieruje  do policji  wniosek o wszczęcie 
postępowania  , gdyŜ  padają  tu  wbrew pozorom grube oskarŜenia nie wiem kto to podaje  
ale moŜe policja ustali. 
Spór między Panem Przewodniczącym a radną Krupską  - skoro organ nadzoru  prawnego – 
wojewoda nie reaguje więc nie wiem co radna chce spowodować -  nie wiem czy  
wygaśniecie mandatu, czy jakąś burzę w szklance wody, gdyŜ jeŜeli byłoby to naruszeniem 
prawa to  wojewoda jest zobowiązany z urzędu  skierować wniosek do przewodniczącego o 
uchylenie mandatu lub skierować pismo do Wójta  w sprawie, Ŝe nie dopełnił on obowiązku. 
Jest to sprawa tylko i wyłącznie  jednej osoby, która chce zrobić  jakąś  robotę.  Według mnie  
nie jest to sprawa urzędowa  tylko personalna. 
Wojewoda wystąpił o wyjaśnienie do Pana Przewodniczącego  i jeŜeli uznałby, Ŝe prawo 
zostało złamane to  od razu skierował by sprawę -  jeŜeli  zostałoby  tu przekroczone prawo  
karne  to zawiadomienie do  prokuratury ,   administracyjne to byłoby wystąpienie , jeŜeli zaś 
wygaśniecie mandatu to  skierował by pismo o podjęcie uchwały o  wygaśnięciu mandatu. 
Szanowni Państwo nie dajmy się  manipulować wszyscy, bo to jest czysta, Ŝywa manipulacja 
i  złośliwość ,  chęć  zrobienia burzy w małej szklaneczce wody z niczego. 
Nie mówi się o tym co dobre,  co moŜna zrobić dobrego, tylko jest jakiś tam taki malutki 
języczek w sytuacji obojętnej dla mnie, bo osobiście byłem  w UW i opowiedziałem całą  
sytuacje, pokazałem dokumenty i dyrektor Chruściel  stwierdził, iŜ jest to sytuacja  prawnie 
obojętna., która nie rodzi Ŝadnych skutków a  wokół tego tematu  toczy się dyskusja juŜ 
którąś sesję,  nie o tym co dobre i co moŜna zrobić . 
Zabrakło tego głosu doradczego dzisiaj na posiedzeniu Komisji BudŜetowej ,rozmawiamy o  
gospodarstwie komunalnym, przesunięciach budŜetowych, nie było tam jednej radnej gdzie 
ma obowiązek brać udział. Jest obowiązkiem  Przewodniczącego Komisji i 
Przewodniczącego Rady równieŜ  zwrócić na to uwagę,  ale tego się nie widzi, tylko widzi się 
umowę na dowóz uczniów  i musimy drąŜyć ten temat- i tak kadencja minie a to dalej 
zostanie. 
Gdyby było przekroczenie prawa  wojewoda w trybie nadzoru  sam by sprawę  rozwiązał ,  
bo jest do tego na podstawie ustawy zobligowany-  organy administracji państwowej  gdy 
widzą przestępstwo mają prawny obowiązek powiadomić i tym organy ścigania  to jest 
zapisane w  kodeksie karnym – on jest organem rządowym i ma taki prawny obowiązek. 
 



Radny Grzegorz Domański – funkcjonowanie Fundacji „Nowa wieś”  jest to obok mnie  i 
proponowałbym by Komisja udała się tam jeszcze  raz  i sprawdziła co tam się dzieje – co 
zostało wykonane z tego co obiecywał, jeŜeli nie wywiązuje się z umowy, to przecieŜ 
wcześniej moŜna z  rozwiązać tą umowę, mając na względzie dzieci  by nie traciły roku 
szkolnego. 
 
Radny Janusz Mazuruk – po raz kolejny wydaje mi się, Ŝe jestem niewłaściwym 
człowiekiem w niewłaściwym miejscu, po raz kolejny dyskusja nasza merytoryczna  na temat 
gospodarki gminy sprowadza się  do piętnastu minut   a dyskusja pozamerytoryczna trwa juŜ 
ponad  godzinę. Nie czuje się dotknięty tym co powiedział p. Cybulski, nie przyszedłem tutaj 
by się obraŜać, raz uwaŜa mnie Pan za mądrego człowieka a innym razem za głupka nie będę 
się tym przejmował  i dalej będę pracował tak jak mi podpowiada sumienie,  ale uwaŜam, Ŝe 
na tak powaŜnym spotkaniu nie godzi się uŜywać takich argumentów. 
Staram się  być odpowiedzialnym za to co robię i apeluję o to by skupić się  na sprawach 
merytorycznych  a nie by komuś dogryzać.   
Zastanówmy się po co tutaj przyszliśmy,  ja przyszedłem  tutaj by pracować dla dobra tej  
gminy a nie uŜerać się ,czy teŜ  obrzucać  uszczypliwymi uwagami. 
Apeluje by zaangaŜować się w pracę  a nie nawzajem się wyniszczać. 
 
Radna Joanna Krupska – proponuję by pkt. Interpelacje i zapytania był wcześniej w 
porządku obrad jak to było poprzednio , by Pan Wójt miał czas na przygotowanie 
odpowiedzi. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk-  radni będą musieli to 
przegłosować. 
 
Radny Tomasz Lipka – dolna granica wieku przy uczestnictwie w Warsztatach Terapii 
Zajęciowej? 
 
Wójt Gminy – osoby dorosłe – minimum 18 lat. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski -  proponuję sfinansowanie zakupu 
przez Radę Gminy jednego gwoździa  do sztandaru dla OSP Komarówka z okazji 100-lecia 
OSP  - pieniąŜki proszę składać do  p. Ilczuka. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk-  czy my mamy jakiś nośnik do 
nagrywania sesji  czy nie. 
 
Radny Janusz Mazuruk – czy ja jako członek Rady mogę nagrywać sesję. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk – moŜesz ale nie moŜesz 
publicznie odtwarzać. 
 
Pan Józef Cybulski – Pani Skarbnik nie otrzymałem odpowiedzi  na swoje pytanie odnośnie  
wypłaconej odprawy dla poprzedniego  Wójta. 
 
Skarbnik Gminy – kompetentną do udzielenie odpowiedzi jest Pani Sekretarz. 
 



Pan Józef Cybulski - Panie Wójcie – te słowo co Pan powiedział w sprawie tego  nepotyzmu 
–  uwaŜam, Ŝe nie  jest to sprawiedliwie i nie jest  to wyczerpująca odpowiedź, uwaŜam, Ŝe 
jest całkiem inaczej. 
Panie Wójcie jeŜeli podjął Pan decyzję, Ŝe okłamie to niech Pan kłamie dobrze, by nam coś z 
tego zostało.  
Panie Wójcie  tylko śpiący  widzi swój sen, a ten co nie śpi teŜ coś widzi- co się naokoło robi  
Proponowałbym Panu Wójtowi by wstąpił do piekieł i nim stamtąd wyjdzie powiedział kilka 
ciepłych słów prawdy  na temat  tego nepotyzmu. 
 
Ad.8. Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Andrzej Romaniuk - po wyczerpaniu 
porządku obrad  dokonał zamknięcia  obrad sesji. 
Podziękował  wszystkim za udział. 
  

Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
  
 

Protokolant            Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy 
          
         Wiesława Troć                  Andrzej Romaniuk 
           
 
 
 Protokół  sporządzono dnia  17 lutego  2009 roku 
 Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia 19 lutego  2009 roku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
WYKAZ  UCHWAŁ  

RADY GMINY  KOMARÓWKA PODLASKA 
podj ętych na sesji  w  dniu  06 lutego  2009 roku 

 
 
 

Uchwała  Nr XXV/ 142/2009 zmieniająca w sprawie ustalenia składu 
osobowego stałych Komisji Rady Gminy, ich przewodniczących i 
wiceprzewodniczących 
 
Uchwała  Nr XXV/143/2009  w sprawie  udzielenia pomocy finansowej 
Samorządowi Powiatu Radzyńskiego na dofinansowanie kosztów 
działalności warsztatu Terapii Zajęciowej w Kolembrodach 
 
Uchwała Nr XXV/144/2009  w sprawie określenie górnych stawek opłat za 
usługi usuwania odpadów z nieruchomości. 
 
Uchwała Nr XXV/145/2009 w sprawie  wysokości ekwiwalentu 
pienięŜnego dla członka ochotniczej straŜy poŜarnej, który uczestniczył w 
działaniu ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym  organizowanym przez 
Państwowa StraŜ PoŜarna  lub gminę. 
 
Uchwała  Nr XXV/146/2009  w sprawie  zmiany budŜetu gminy na rok 
2009 

 
 


